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Enkel fråga till Kultur- och Fritidsnämndens ordförande Vibeke Bildt (Fp) 

 
Ang. förutsättningar för att Vårbyspelen i Vårby Gård ska få fortsätta  

 

 

Åtta somrar i följd har teater Slava producerat ett gatuteaterprojekt med olika teman under 

namnet Vårbyspelen i Vårby Gård. Projektet har samlat ett 30-tal barn som skådespelare varje 

år. Därtill kommer den publik som de har spelat för samt andra barn och ungdomar som 

deltagit i träningen. Vidare har projektet väckt uppmärksamhet internationellt i kulturkretsar. 

Projektet har finansierats av Huge, vars VD nu har beslutat att skära ner sponsorstödet så 

mycket att det antagligen inte kommer att fortsätta. Vårby Gård utgör ett område som KF 

beslutat att särskilt prioritera. Här bor barn och ungdomar som i stor utsträckning inte har 

någon sysselsättning under sommaren. Teaterprojektet har gett de barn som deltagit möjlighet 

till att få utlopp för sin kreativitet och de har fått en högre självkänsla. Istället för att lägga ner 

verksamheten borde teaterprojektet utvidgas och spridas till fler kommundelar. Min fråga till 

dig som ordförande i Kultur- och Fritidsnämnden är därför: 

 

Tycker du att Vårbyspelen är viktiga för kulturen och för medborgarna i Vårby Gård 

och hur kommer du i så fall att agera för att de kan fortsätta under 2013? 

 

 

Britt Björneke 

 

Vänsterpartiet 
 

 

 

 


